

## **EEX granted Recognised Overseas Investment Exchange status in the United Kingdom**

The European Energy Exchange (EEX) has been awarded Recognised Overseas Investment Exchange (ROIE) status for the United Kingdom by the Financial Conduct Authority (FCA), effective from 21<sup>st</sup> February 2019.

The ROIE status ensures that the exchange will be able to continue to operate in the UK regardless of the consequences of the upcoming Brexit.

This follows confirmation that EEX's clearing house, European Commodity Clearing (ECC) can benefit from the Temporary Recognition Regime by the Bank of England (BoE) which enables ECC to continue to offer clearing services in the UK for three years after Brexit should a No-Deal scenario materialise.

On receiving the ROIE status, Peter Reitz, EEX's Chief Executive Officer comments; "Regardless of the scenarios that may unfold in light of Brexit, our number one priority is to ensure that our customers continue to have the ability to trade and clear with us. The ROIE status and the BoE order ensure that we are able to provide our customers with confidence and security at this uncertain time".

For further information:

ROIE: [https://register.fca.org.uk/ShPo\\_FirmDetailsPage?id=0010X00004MkhpeQAB](https://register.fca.org.uk/ShPo_FirmDetailsPage?id=0010X00004MkhpeQAB)

BoE: <https://www.bankofengland.co.uk/-/media/boe/files/financial-stability/financial-market-infrastructure-supervision/interim-list-of-third-country-ccp.pdf?la=en&hash=5476B539773D6E5F667DFDC238B982F93C515C6F>

**About EEX**

The European Energy Exchange (EEX) is the leading energy exchange in Europe which develops, operates and connects secure, liquid and transparent markets for energy and related products. As part of EEX Group, a group of companies serving international commodity markets, EEX offers contracts on Power and Emission Allowances as well as Freight and Agricultural Products. EEX is part of Deutsche Börse Group.

**Contact:**

EEX Public Relations  
T +49 341 2156-300 (Leipzig) | +44 207 862-7568 (London)  
presse@eex.com | www.eex.com  
Augustusplatz 9 | D-04109 Leipzig

## EEX erhält Recognised Overseas Investment Exchange Status im Vereinigten Königreich

Die European Energy Exchange (EEX) hat von der Financial Conduct Authority (FCA) mit Wirkung zum 21. Februar 2019 den Recognised Overseas Investment Exchange (ROIE) Status für das Vereinigte Königreich erhalten.

Der ROIE-Status gewährleistet, dass die Börse unabhängig von den Auswirkungen des bevorstehenden Brexit weiterhin im Vereinigten Königreich operieren kann.

Erst kürzlich hatte die European Commodity Clearing (ECC), das Clearinghaus der EEX, die Bestätigung ihrer Aktivitäten unter dem sogenannten Temporary Recognition Regime der Bank of England (BoE) erhalten. Das ermöglicht der ECC, auch nach dem Brexit im Falle eines No-Deal-Szenarios für weitere drei Jahre Clearing-Dienstleistungen im Vereinigten Königreich anzubieten.

Peter Reitz, Vorstandsvorsitzender der EEX, sagt zum Erhalt des ROIE-Status: „Unabhängig von den Szenarien, die sich im Zuge des Brexit ergeben können, ist unsere oberste Priorität, sicherzustellen, dass unsere Kunden den Handel und das Clearing an EEX und ECC fortführen können. Mit dem Erhalt des ROIE-Status und der Bestätigung der Bank of England geben wir unseren Kunden in dieser unsicheren Zeit Vertrauen und Sicherheit“.

Weitere Informationen:

ROIE: [https://register.fca.org.uk/ShPo\\_FirmDetailsPage?id=0010X00004MkhpeQAB](https://register.fca.org.uk/ShPo_FirmDetailsPage?id=0010X00004MkhpeQAB)

BoE: <https://www.bankofengland.co.uk/-/media/boe/files/financial-stability/financial-market-infrastructure-supervision/interim-list-of-third-country-ccp.pdf?la=en&hash=5476B539773D6E5F667DFDC238B982F93C515C6F>

## Über EEX

Die European Energy Exchange (EEX) ist die führende europäische Energiebörse. Sie entwickelt, betreibt und vernetzt sichere, liquide und transparente Märkte für Energie und energienahe Produkte. Als Teil der EEX Group, einer auf internationale Commodity-Märkte spezialisierten Unternehmensgruppe, bietet die EEX Kontrakte auf Strom und Emissionsberechtigungen sowie Fracht- und Agrarprodukte an. Die EEX gehört zur Gruppe Deutsche Börse.

## Contact:

EEX Public Relations  
T +49 341 2156-300 (Leipzig) | +44 207 862-7568 (London)  
presse@eex.com | www.eex.com  
Augustusplatz 9 | D-04109 Leipzig